
OSNOVNA ŠKOLA ANTUNA MIHANOVIĆA PETROVSKO 
 
                                                  ODLUKE S  25. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 
 

Održane  dana 12. 1. 2021. godine s početkom u 17 : 30 sati .   

NAZOČNI: 

Članovi Školskog odbora: Tina Zorko, Marina Puljko Kulfa, ,  Bojan Podgajski, Krešimir 

Presečki, Ankica Perković Kranjčec, Mirko Hršak, Katarina Muranić 

Nisu nazočni: / 

Ostali nazočni: Andrijana Osredečki, ravnateljica, Marija Levak, tajnica ( u svojstvu 

voditelja Zapisnika) 

Predstavnici Osnivača:  

Župan Krapinsko-zagorske županije, g. Željko Kolar                                         

Pročelnica UO za obrazovanje,kulturu…, gđa Mirjana Smičić  Slovenec 

Predstavnik Općine Petrovsko (načelnik) Stjepan Krklec 

 

Utvrđen je i razmatran sljedeći 

 
                                                    DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje Zapisnika s 24. sjednice Školskog odbora 
2. Predstavljanje  izmijenjenog  projekta  sportske dvorane OŠ A. Mihanovića Petrovsko  
inž. Stjepan Hršak  
3. Osvrt na projekt -  Izvješće o sljedećim koracima ( župan Željko Kolar) 
4. Pitanja i prijedlozi 
 

Donesene su sljedeće 

O D L U K E-ZAKLJUČCI 

Ad-1) 

 Jednoglasno se prihvaća  Zapisnik s 24.  sjednice Školskog odbora. 

Ad-2)  

 Nakon prezentacije i  prezentira sve 4 
varijante Idejnog rješenja dvorane . Svi nazočni mišljenja su da bi bila najbolja 4. 
varijanta, ali da je odlučujuće  mišljenje struke te će se uvažiti njihova preporuka. 
Varijanta 4. predviđa bruto površinu dvorane cca 918 m2 s ravnim krovom na kojem 
postoji mogućnost formiranja zelenog krova, a fasada bi bila od najsuvremenijih 
materijala ( ploče od mikrobetona). 
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Ad-3)  

Župan, g. Željko Kolar osvrnuo se na Idejni projekt i konstatirao da je predložena 

varijanta 4. dobra,  da je potrebno  uvažiti mišljenje struke. Nadalje izlaže kako je unatoč 

nepovoljnoj ekonomskoj situaciji Županija u svome proračunu za ovu godinu osigurala 1 

milijun kuna za potrebe izgradnje školske dvorane. Nadovezujući se na pitanje grijanja 

navodi da će se i u suradnji s  Regionalnom energetskom  agencijom raditi na rješenju 

prirodnog energetski učinkovitog grijanja. Također će postojati mogućnost dogradnje 

škole kroz financijsku omotnicu iz sredstava evropskih fondova (Evropska komisija) 

ukoliko se otvori natječaj za odgojno-obrazovne ustanove. Ukoliko će postojati i kakva 

mogućnost prijavit će se  projekt  dogradnje škole.  Gospodin Kolar također traži da se 

danas utvrde određeni rokovi bitni za  hodogram aktivnosti, te da se početkom mjeseca 

travnja sazove ponovna zajednička sjednica Školskog odbora na kojoj će se konstatirati  

poduzeto i izvršeno vezano uz izgradnju dvorane. Ukoliko bude i država mogla nešto 

financirati bilo bi dobro, a ako ne krenut će se u izgradnju uz financiranje osnivača i 

Općine te bi se u roku 2 godine ukoliko ne bi bilo izvanrednih okolnosti dvorana 

izgradila. 

Načelnik Općine, g. Stjepan Krklec daje informaciju da je Općina osigurala iz svojih 

izvornih sredstava 600.000 kuna kako je i bilo predviđeno, a kreditno se sada ne može 

zadužiti jer  još uvijek ima kredit vezan uz izgradnju cesta. 

Članovi Školskog odbora izrazili su zadovoljstvo što će se sada zaista početi s izgradnjom 

dvorane te su u dogovoru s arhitektima donijeti sljedeći: 

Ad-4) 

1. Kako je i mišljenje struke da bi 4. varijanta Idejnog projekta za izgradnju dvoran bila 

najbolja ista se prihvaća. 

2. Zadužuje se g. Hršak Stjepan da izradom dokumentacije ostvari uvjete  za  pokretanje 

postupka izmjene lokacijske dozvole u roku 30 dana  nakon čega će se ishoditi 

građevinska dozvola (potvrda Glavnog projekta). 

3. Do 1.5.2021. godine realizirati postupak javne nabave za radove na izgradnji dvorane 

(Županija u suradnji sa školom) kako bi se početkom ljeta krenulo s izgradnjom. 

 

Nadalje, ravnateljica informira nazočne o uređenju sobe za senzoriku (senzorne sobe) 

koja je uređena na prijedlog stručne suradnice edukacijske rehabilitatorice Nevenke 

Vodolšak Pavić.  
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Ista je u osobnom aranžmanu završila edukaciju za takav rad  s učenicima koji imaju 

određene poteškoće i preporuča im se navedeni način rada . Ograničeni smo s prostorom 

pa da imamo veći prostor soba bi bila još opremljenija, ali za početak je to stvarno dobro. 

Kad će se izgraditi dvorana, učionica koja sada služi za nastavu Tjelesne i zdravstvene 

kulture prenamijenit će se i opremiti za senzornu sobu. Postoji sve veći broj učenika koji 

ima određene probleme i poteškoće te bi im boravak u takvoj sobi uz  pomoć  educirane 

osobe bio od velike koristi. 

 

KLASA: 003-06/21-01/1 

URBROJ: 2140/03-380-23-21-3 

 

Voditelj Zapisnika:  

Marija Levak, s.r.                                                                               Predsjednica ŠO-a:  

                                                                                                              Tina Zorko, s.r. 

 

 

 


